
Dagsorden til Bestyrelsesmøde - CUK 

 

Mødedato 6/12/2023 

Sted Campus10 

Tidspunkt 16.00 - 19.00. Der er et mindre juletraktement fra kl. 18.00. 

Medlemmer Steffen Kjær og Tonja Hjaltelin Korsgaard, repræsentant for 

organisation med særlig interesse for ungdomsskolearbejdet 

Steen Bojsen Jensen, repræsentant for EUC Nordvest 

Anne Christine Antunes, repræsentant for Thisted Gymnasium 

og HF 

Morten Melgaard Krabbe, ledelsesrepræsentant for 

overbygningsskoler 

Karina Nymann Jensen, formand og forældrerepræsentant – 

CampusU 

Anita Kær Jensen – forældrerepræsentant - Campus10 

John Pedersen, medarbejderrepræsentant - Campus10 

Steffen Nielsen, elevrepræsentant - Campus10 

Maria Hvass, elevrepræsentant - Fælles Elevråd 

Kasper Hjort Nielsen, medarbejderrepræsentant - KUI 

Marie Søgaard, medarbejderrepræsentant - Ungdomsskolen 

 

Tilforordnede: 

Kenneth Bjerregaard, byrådsrepræsentant 

Thomas Frost, skoleleder CUK 

Søren Pugdahl Lodahl, stedfortræder for skoleleder Campus10 

Lotte Dahlgaard Andersen, afdelingsleder KUI 

Søren Ottosen, afdelingsleder Ungdomsskolen 

Referent Lotte Dahlgaard Andersen 

Afbud Tonja, Kenneth, Morten og Anne Christine 

Elevrådsrep. Steffen 

 



Nyt fra de 3 enheder Tildelt tid 30 min. Oplægsholder Søren 

O., Søren P. og Lotte 

Beskrivelse/historik Med punktet ønskes en kort beretning om de 3 

afdelingers status. 

 

Referat C10: 

- Thomas orienterede om personalenyt: 

Ansættelse af Steffen Krøyer. Dertil har Søren 

Pugdahl fået stilling som viceskoleleder på 

Sjørring skole, tiltræder midt januar.  

- Fokus på hvordan der arbejdes på feedback 

til eleverne. Det bliver blandt andet et 

fokuspunkt omkring elevernes OSO-opgave. 

De forskellige teams har drøftet hvad en 

motiverende feedback skal indeholde. 

Besvarelserne i elevernes 

trivselsundersøgelse peger på at eleverne 

oplever en feedback fra lærerne i forhold til 

deres fremskridt. Stor stigning af antal elever 

der svarer positivt på dette spørgsmål i 

trivselsundersøgelsen.  

US: 

- Har afholdt Ungfest igen- med stor succes. 

Ungfest er arrangeret i samarbejde med 

badmintonklubben og er alkoholfri fest, 

afholdt i Munkehallen. Knap 300 unge mødte 

op til arrangementet. Ungfest fik stor 

mediedækning grundet en tematik vedr. 

unge og druk.  

- I samarbejde med KUI har US fået godkendt 

deltagelse i projektet Coop Crew. 

Samarbejde med dagligvarekæde, hvor den 

unge gennem jobtræning bliver bedre rustet 

til at varetage et fritidsjob.  

- Spirejobs i samarbejde med SOSU-skolen og 

plejesektoren, som giver den unge et 

kompetencebevis som aktivitetsmedarbejder 

i plejesektoren.  

 

KUI:  

- Kasper og Lotte har deltaget i analysearbejde på 

specialundervisningsområdet - faciliteret af PWC. 

- Gennemgang af større internt kompetenceløft. Se 

bilag. 

- Ny lovgivning på STU: Udarbejdelse af 

kvalitetsaftaler på STU-området er i proces. 

Forventes færdiggjort i det nye år. 

 

Beslutning/handlingspunkter Orientering 

Ansvarlig  

 



 

 

Økonomi og budget Tildelt tid 20 min. Oplægsholder Thomas 

Beskrivelse/historik Ledelsen fremlægger økonomi og budget for de 3 

afdelinger. 

 

Budget 2024 fremlægges og drøftes. 

Deadline  

 

Nyt fra elevrådet og fælles 

elevråd 

Tildelt tid 30 min. Oplægsholder Steffen 

og Maria 

Beskrivelse/historik Elevrådsrepræsentanterne fremlægger indsatser, 

status og emner, som skal drøftes i bestyrelsen. 

 

Referat - Fælleselevråd havde møde d. 5. december. 

Årets tema blev: Overholde regler. 

(Undertemaer, der blev nævnt: fravær, trivsel 

i klasserne, feedback, stabile lærere/mange 

vikarer, forældrenes ansvar) 

- Trine Ritter har orienteret om to nye 

strategier - herunder Barnets Lov.  

- Eftersidninger blev kort drøftet - har det en 

effekt? 

- Rasmus fra Danske Skoleelever deltog på 

mødet og orienterede om rådgivning og 

vejledning 

 

Thomas fremlagde punkter, da Steffen var 

fraværende:  

- Elevrådet på Campus 10 arbejder pt. med 

svarene i trivselsundersøgelsen og skal pege 

på indsatsområder. Dertil har elevrådet 

arbejdet med at planlægge en juleafslutning 

med overnatning på skolen fra d. 18. – 19. 

december. US laver aktiviteter om 

eftermiddag/aften- overnatning er afhængig 

af at der er forældre, der har lyst til at have 

tilsyn om natten. Karina fra bestyrelsen vil 

godt melde sig.  

 

- Club 10 kører videre - arrangement ifm. 

juleafslutning i Club 10 - bowling i 

december.  

Beslutning/handlingspunkter Orientering 

Ansvarlig  

 

Deadline  

 

  



Bestyrelsen skal overveje om der er ønsker til 

budget 2024. 

 

Referat Forventet resultat 2023: 

C10: overskud på ca. 116.000 

KUI: overskud ca.173. 000 

US: underskud på ca. 175.000 

 

Forsigtigt bud på budget 2024 blev gennemgået: 

De endelige tal kendes ikke endnu. Mange ukendte 

faktorer. Den endelige tildeling på rammen for US 

og KUI kendes ikke endnu.  

C10´s budget er afhængig af den nye 

ressourcetildelingsmodel, som ikke er godkendt 

endnu. Såfremt tildelingsmodellen godkendes, vil 

dette sandsynligvis betyde serviceforringelse.  

Se notat. 

 

Beslutning/handlingspunkter Informationer, drøftelse og godkendelse 

Ansvarlig Bestyrelsen godkender det forventede resultat for 

regnskabet for CUK 2023.  

 

Deadline  

 

 

EUD 8/9 Tildelt tid 15 min. Oplægsholder Thomas 

Beskrivelse/historik Der gives en status på projektet, og en plan for det 

videre arbejde. 

 

Referat Ansøgningen til EUD 8/9 er endelig gået igennem 

med præmis om at tilbuddet placeres på Østre 

Skole. Skoletilbuddet placeres på Østre, men 

undervisningsopgaven løses af personale fra C10.  

Brev fra Undervisningsministeriet sendes med 

referatet ud.  

Campus 10 er fortsat projektholder og ejer af 

skoletilbuddet.  

Den nye placering indbefatter 

opmærksomhedspunkter for samarbejdet mellem 

C10 og Østre Skole.  

Beslutning/handlingspunkter  

Ansvarlig  

 

Deadline  

 

 

Indsatser og tiltag i 

Ungdomsskolen 

Tildelt tid 20 min. Oplægsholder Søren 

og Thomas 

Beskrivelse/historik Ungdomsskolen, er ligesom KUI-vejledning, presset 

af flere besparelser. Det betyder, at vi skal 



effektuere besparelser for 535.000 kr. fra 2024 og 

frem til 2027. Søren har på sidste møde fremlagt et 

sparekatalog, med forslag til besparelser på ca. 

200.000 kr. for budgetåret 2024. I overslagsårene 

frem mod 2027 skal der findes flere besparelser, 

og vi vil gerne fremlægge og drøfte disse med 

bestyrelsen. 

Det bliver et lukket punkt. 

Referat Intet referat.  

Bestyrelsen nedsætter et mindre udvalg, der 

forholder sig til ovenstående: 

Thomas, Søren og Steffen 

 

Beslutning/handlingspunkter  

Ansvarlig  

 

Deadline  

 

 

Punkter til næste møde Tildelt tid 5 min. Oplægsholder 

Beskrivelse/historik - Diverse høringssvar 

- Ungdomsskolens spareplan 

- EUD 8/9 

- Halvårsrapport KUI 

Referat  

Beslutning/handlingspunkter  

Ansvarlig  

 

Deadline  

 

 

 

Evt. Tildelt tid 5 min. Oplægsholder 

Beskrivelse/historik Orientering om mulighed for at kommentere på 

forslaget til Ferieplanen 25/26. Ingen 

kommentarer.  

Referat  

Beslutning/handlingspunkter  

Ansvarlig  

 

Deadline  

 

 

 

Ressourcetildelingsmodel: 

 

Thomas gennemgik hovedpunkterne i den nye tildelingsmodel som forventes 

godkendt på BFU d. 6. december 2023.  



Principperne i den nye model har afledte effekter som bestyrelsen skal forholde 

sig til ift. hvad det kan have af virkning for serviceniveauet for Campus10.  

 

Nogle forudsætninger i den nye tildelingsmodel passer ikke til organisering af 

eleverne på Campus10, hvor der er to spor, den almene og EUD. 

Udfordring hvordan modtageklasseelever defineres i modellen kontra hvordan 

klasserne organiseres på Campus10.  

 

Tildelingsmodellen tager dertil ikke højde for ressourceforbruget ifm Forårsstart.  

Ved fuld indfasning af modellen tildeles Campus10 ca. 628.000 kr. mindre på 

budgettet.  

 

Bestyrelsen nedsætter en arbejdsgruppe, der udarbejder høringssvar, samt 

forfatter et bekymringsbrev vedr. hvilke initiativer, der falder bort ved besparelser.  

John, Karina, Thomas melder sig til udvalget.  


